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Zo správ vieme, že v Česku prezident Zeman skritizoval ministra zdravotníctva kvôli jeho
odmietaniu kúpiť Sputnik V. A na Slovensku naopak prezidentka prijala demisiu ministra
zdravotníctva, ktorý v štáte povolil mimoriadne použitie ruskej vakcíny Sputnik V. Čo to má
znamenať? – situáciu zo svojho pohľadu vysvetlil ruský analytik Valerij Pjakin

“Tam došlo k výmene, odstúpil minister zdravotníctva, aby nemusel premiér. Čo sa stalo? Proste sa
stretávame s prejavmi globálnej politiky a nadnárodného riadenia. Vedľa je Maďarsko, kde sa
Sputnik V fakticky používa. Navyše si Orbán demonštratívne nechal pichnúť vakcínu čínskej
výroby. Tomu je dôležité porozumieť. S čím sa stretávame v danom prípade? Ak sa pozrieme, čo sa
deje
na tomto maličkom území, tak sa tak či onak dostaneme k takému zahranično politickému,
takpovediac k medzištátnemu spolku
pod názvom Vyšehradská štvorka. Tri z tých štátov sú Maďarsko, Česko a Slovensko.

 

 

A čo je to tá Vyšehradská štvorka?
Je to základ pre založenie budúceho Rakúska-Uhorska, v novej podobe, alebo projektu Mezimorie,
troch morí. Už nie dvoch morí, ale troch morí. Všetci už si všimli toho, že Maďarsko fakticky vedie
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svoju globálnu … Nu, nie globálnu, ale národné politiku a bráni svoju národnú suverenitu. Bola o tom
reč … Máme príklady v knihe O svete krivých zrkadiel II., O štáte. Tam práve je ako príklad uvádza
Maďarsko, Česko a Slovensko.

 

Takže prečo …
Je to klasický príklad toho, že ak nemá súčasný stáť aspoň 10 miliónov obyvateľov, tak je veľmi
problematické ubrániť svoju štátnu suverenitu, pretože je potrebná vonkajšia opora. Opora o takú
silu, ktorá nebude útočiť na vašu suverenitu. A to je možné urobiť buď v rámci ruského sveta, alebo v
podmienkach, keď sa dvaja veľkí medzi sebou bijú v nádeji, že nakoniec získajú túto cenu, ten malý
štátik.
Ale k tomu dochádza veľmi zriedkakedy.

 

Spravidla je daný štát riadený z nadnárodnej úrovne a sám sa z toho vymaniť nedokáže. Jednoducho
toho nie je schopný.
A v danej situácii …V danom prípade sa stretávame so situáciou, kedy bolo úplne účelovo rozdelené
Československo, ktoré predtým bolo jednotné, aby mohlo brániť svoju suverenitu v rámci súčasného
sveta, a stalo sa tak úplne závislé na vonkajšom konaní. A vonkajšie konanie je v súčasnej dobe v
rukách štátnej elity USA, štruktúrne. Globalisti tomu teraz čelia, oni vždy vyhrajú, lenže nie sú tak
štruktúrne operatívny. Ich konanie je predovšetkým bezštruktúrne, je pomalšie. Je účinnejšie, ale
pomalší.

 

A pracuje v rámci programu obnovy Medzimoria, globálneho programu, tak v rámci Vyšehradskej
štvorky, alebo dokonca i len na úrovni medzištátneho spolku, keď sa spojí s Maďarskom …Maďarsko
s Českom, Maďarsko so Slovenskom a ešte lepšie Maďarsko, Česko a Slovensko, to už je viac ako 20
miliónov, to je tá najlepšia varianta …

 

Veď prečo si Maďarsko môže dovoliť správať sa takto nezávisle? Pretože má bonus, ktorý využíva.
Globálna politika je zameraná na sformovanie budúceho Rakúska-Uhorska, Mezimoria a desať
miliónov maďarských obyvateľov umožňuje túto politiku realizovať.
Akonáhle si to Orbán uvedomil, tak to začal realizovať. Česko aj Slovensko by sa na ochranu svojich
národných záujmov mali pripojiť k Maďarsku. Potom by spojenie týchto zdrojov umožňovalo úplne
inak čeliť nadnárodnému riadeniu, inak získavať pomoc zo strany
nadnárodného riadenia. Nie zo strany americkej štátnej elity, ktorá tieto štáty dusí, ale zo strany
globalistov.

 

Lenže je tu tá politika Rozdeľ a panuj! Česko a Slovensko rozdelili. A teraz so svojimi problémami
bojujú sami, nie sú schopní sa spolu dohodnúť  a vo výsledku potom čelia veľmi silnému nátlaku.
Takže Maďarsko ide cestou zachovania svojej kultúrnej identity, svojho národného štátu a Česko a
Slovensko majú pri obrane svojej kultúrnej identity problémy. A tie takzvané národné elity, ktoré sa
orientujú
na americkú štátnu elitu, sú podpindosníci. Bráni tomu spojeniu.

 



Len si spomeňte na zriadenie toho takzvaného pamätníka vlasovcomm v Česku a čo sa tam dialo s
pamätníkom Konevovi. Teraz ide o jednoduchú vec, o prežitie! Je to jednoduché. Nechcete sa
priateliť s Ruskom? Aj keď práve kvôli Rusku sa tam ten škandál rozhorel. Lebo najefektívnejšia, tá
najefektívnejšia vakcína na svete je Sputnik V. Mám na mysli škandál na medzinárodnej aréne. A
prečo si teda Orbán nechal pichnúť tú … Tú čínsku vakcínu? Pretože tým dal najavo, že sa zdrojovo
opiera o Čínu. To znamená, že v boji proti tomu nadnárodného nátlaku zo strany USA  a v rozporoch
s Európskou úniou sa opiera o zdroje Číny. Je to tak, že každý z európskych štátov má svoje vlastné
vzťahy s Čínou. A keď budú v nejakej otázke vyvíjať nátlak na Maďarsko, tak im dal Orbán najavo:
“Budete si to musieť páni vybaviť s Čínou! Čína má tu vnútri v Maďarsku totiž svoje záujmy. ” To
znamená, že hrá, že bráni štátnu suverenitu. V danom prípade nabáda do stretu dvoch silných
hráčov.

 

Čo bráni Česku a Slovensku robiť to rovnako?

Vzájomná roztrieštenosť …Tam i tam, ako v Česku, tak aj na Slovensku sú národne orientované
sily, ktoré by sa chceli vymaniť spod nadnárodného riadenia zo strany štátnej elity USA. Lenže to
nedokážu urobiť samostatne. Spojiť Česko a Slovensko je problematické,
ale sformovať aspoň dvojicu v rámci Vyšehradskej štvorky, Maďarsko s Českom, Maďarsko so
Slovenskom je úplne reálne.
A vďaka tomu už je možné lepšie brániť svoju štátnu suverenitu. Globalisti chcú vytvoriť to
Medzimorie a americká štátna elita, ktorá teraz vládne svetu, si to nepraje.

 

My sme teraz hovorili o Vyšehradskej štvorke a vôbec sme sa nezmienili o Poľsku
Prečo? Pretože Poľsko je viac než kto iný pod americkým riadením. A dostať ho spod neho je na dlhé
lakte. Poľsko je projektovo skonštruovaný štát, na to nesmieme zabúdať, to musíme mať na pamäti! A
preto tiež, keď to bolo potrebné, tak Poľsko rozobrali, a keď to bolo potrebné, tak ho zase zložili a
myslieť si teda, že poľský štát tu je na veky, je scestné. Len sa pozrite na poľskú vlajku. A hneď to
bude jasné, že sa jedná o projektovo skonštruovaný stať, ktorý je absolútne závislý na rovnováhe síl
vo svete. A ak nebude sa Poľsko správať poslušne a ono sa teraz nespráva poslušne, ako to potrebujú
globalisti, pretože Poľsko sa skôr správa tak, ako to vyhovuje americkej štátnej elite. Raz chcú
postaviť Fort Trump, druhýkrát niečo ďalšieho, len aby to bolo zamerané proti Rusku. Sú pripravení
rovnako ako Ukrajinci bojovať s Ruskom do posledného Poliaka!

 

No prepáčte, a to čakáte, že si budete žiť dobre? Keby Vyšehradská štvorka pracovala normálne, tak
by problémy nemalo Česko ani Slovensko. Tie štáty by to zbavilo veľkej časti ich problémov, ktoré sú
vyvolané riadením zvonka. Pretože americká štátna elita si chce
za každú cenu vyriešiť svoje vlastné úlohy, upevnenie USA ako svetového hegemóna, svetového
žandára. Kvôli tomu sa spojili a zvrhli Trumpa a podarilo sa im to zlomiť. Lenže táto pestrá partia,
ktorá toho Trumpa zvrhla, sa spojila na princípe: “Proti komu sa budeme priateliť?”

 

Ale akonáhle vyhrali a Trump bol zvrhnutý, lebo mu vďaka sfalšovaniu volieb to víťazstvo upreli … To
veľmi dobre chápu sami “víťazi”! Veľmi dobre vedia, že sa môcť zmocnili nelegitímne. Veľmi dobre si
to uvedomujú. Ale dôležité je niečo iné. Mali cieľ, zvrhli Trumpa a potom, keď to dosiahli, zistili, že
každá tá klanovo-korporatívne skupina štátnej elity v USA má svoje vlastné záujmy. A oni nevedia,



ako majú tieto záujmy vyvážiť. Nevedia pracovať na úrovni globálnej politiky, kde sa tieto záujmy
dajú vyvážiť. A vo výsledku to dopadá ako
v tej básni Nauma Koržavina …Ako to bolo?

“Ale ich nešťastím sa stalo ich víťazstvo,
ktoré odhalilo ich prázdnotu. ”

 

Oni sú úplne neschopní, nevedia, čo robiť, a tak sa vo výsledku začali trhať medzi sebou. Ilustrácií je
napríklad to, čo sa deje s guvernérom New Yorku Cuomo. A tieto procesy prebiehajú. Štáty sa
vymykajú spod kontroly. Začínajú prijímať rozhodnutia v rozpore s federálnou
právnou úpravou, začínajú pri sebe rušiť federálne zákony.Začalo preformátovanie kultúry. Teda
všetko to, čo sme pozorovali v neskorom ZSSR. Všetko sa to rozbehlo, všetko sa sype. V decembri
bolo prijaté rozhodnutie, aby si “vzali suverenity, koľko len chcú!” A oni si ju berú. ten proces naberá
na obrátkach.

 

Takže síce vyhrali, ale ukazuje sa, že svet sa medzitým zmenil. Ten svet sa zmenil nielen tam v USA,
ale tiež napríklad v Európe. A tak samozrejme s využitím toho, že to práve USA dlho formovali svoju
riadiacu elitu, aby cez ňu riadili Európu, sa rovnako ako predtým pokúšajú do Európy vniesť rozkol.
Oni potrebujú v Európe vyvolať veľký konflikt a najlepšie nejakú tú vojnu, ako si myslia. Peknú
vojničku v Európe, vďaka ktorej sa pekne zahoja.

 

1. svetová vojna … Tá svetová vojna 20. storočia vykonaná v dvoch etapách, 1. svetová vojna bola v
Európe, 2. svetová vojna tiež a USA to prečkali v pokoji za oceánom a bolo im hej. Lenže zbrane
vtedy boli iné! Technológie boli iné! Vtedy to prečkali za oceánom, dnes sa
ale nachádzajú za mlákou, a to už v pokoji neprečkajú. A to je to, čo si neuvedomujú! A tak nevedia,
čo by a na také slabé štáty bezpochyby vyvíjajú nátlak, pretože na jednej strane je tu sila USA a ich
podriadených európskych štátnych elít a na druhej napríklad malý štátik ako Česko alebo Slovensko.
A to tým skôr, že aj tam majú obrovské množstvo podpindosníkov. Predstaviteľov globálnej elity je
tam veľmi málo. A celá tá vec spočíva v tom, že je potrebné sa vymaniť spod kontroly a pracovať v
rámci Višgradskej štvorky.

 

Ja vôbec nehovorím, že sa musia orientovať na Rusko, na ZSSR. Oni si musia uvedomiť svoje vlastné
záujmy. A tie spočívajú prinajmenšom vo Vyšehradskej štvorke, ktorá rovnako dobre môže byť
začlenená do projektu Medzimorie – globalistov, tak aj do projektu obnovy ruského
sveta, prinajmenšom na území východnej Európy. Rovnako dobre sa začlenia do oboch. Tak nech sa
do toho dajú, nech obnovujú svoju suverenitu. Suverenita týchto štátov, národná kultúrna identita
týchto štátov plne zodpovedá uplatňovanej politike ruského sveta.

 

Mimochodom, ako sme sa tiež dozvedeli, tak k dnešnému dňu už celý rad štátov, medzi ktorými sú
napríklad také symbolické štáty ako Rakúsko, Luxembursko, Holandsko, Dánsko a Taliansko
pozastavili očkovanie vakcínou AstraZeneca kvôli smrteľným prípadom. V každom prípade do doby,
než to bude vyšetrené. Čo sa deje tu? Čo sa deje? To isté, o čom sme teraz hovorili. Prečo je také
napätie okolo toho Sputnika V? Problém je v tom, že je vedená veľmi mocná vojna proti Sputnika V,



ktorý vyhlasujú za zbraň kultúrno …, ako je to?
Kultúrnej spolupráce Ruska, čo nesmie byť pripustené a vôbec nie je dôležité, že je najefektívnejší.
Všetci musia tvrdiť, že to tak nie je a pokiaľ možno zorganizovať nejakú provokáciu. Ako o tom teraz
hovoria naše nemenované vysoko postavené zdroje. A v podstate sa táto provokácia mala rozhodne
stáť. Pravdepodobne už je pripravovaná a môže sa stať. Treba to brať veľmi vážne.

 

Oni teda bojujú sa Sputnik V, pretože USA majú svoje podmienky, zatiaľ čo Rusko ponúka
spoluprácu, za iných podmienok. Rusko si nerobí nárok na potláčanie národno-kultúrnej identity
týchto štátov. A s čím prichádzajú USA? BLM, LGBT a ďalšie a ďalšie. Teda to, čo ničí rodinu,
národnú kultúru, národnú štátnosť a mení ľudí v amorfnú hmotu, ktorá sa nebude schopná brániť
vpádu zvonka. Iste si predsa spomínate na rok 2015 ?! Na ten migračný príval? A vari dnes európske
štáty nehovoria o tom, že vydržiavanie týchto migrantov je veľmi nákladné? A leží ako ťažké bremeno
na ekonomike daných štátov? Je to tak. Oni dostávajú viac na sociálnej pomoci, než činí príjem
priemerného obyvateľa daných štátov. A na rozdiel od nich nepracujú a ničím neprispievajú. Kým od
obyvateľov sa neustále požaduje niečo iné.

 

Napríklad to vyhlásenie vo Švédsku. Švédske ženy si samy môžu za to, že je migranti znásilňujú. Veď
tí migranti sú takí citliví, oni strašne trpia keď vidia dobre oblečenú ženu. Proste sa nemôžu udržať, a
tak ju znásilnia. Keby švédske ženy nechceli, aby ich znásilňovali, tak by chodili v tom odeve, na aký
sú u žien tí migranti zvyknutí. Švédsko predsa už odstránilo kríže zo svojich kostolov. To je to, o čo
ide. A to je to, čo teraz realizuje štátna elita USA. Je to rovnaké ako v USA. To je to, čo prinášajú.

 

A v súlade s tým americká štátna elita vidí v Rusku  hrozbu realizácie svojich plánov vyvolať v
Európe vojnu. Ak nebude v Európe vojna, americká štátna elita nedokáže vyžiť. Oni potrebujú
niekoho okrádať. Svet už je celý vykradnutý. Najprv usilovne vykrádali štáty tretieho sveta vďaka
svetovému koloniálnemu systému. Potom tieto štáty preformátovali v nový typ kolónií, britské
Dominium, Francafrique a ďalšie. To všetko boli koloniálne impéria, rovnako ako predtým, kde zdroje
prúdia do metropoly. Lenže už to nestačilo.
Potom pohltili východoeurópske štáty, to ale nebolo to najväčšie sústo, najviac zdrojov vytiahli z
postsovietskeho Ruska. Okrádali ten postsovietsky priestor tak, až sa im robili hrče za ušami. Ale aj
to skončilo.

 

Majú znovu problémy a Rusko …
A z väčšej časti tie problémy majú preto, že Rusko začalo obnovovať svoju suverenitu a ruské zdroje
začali byť čoraz viac presmerované
na obnovu Ruska, v záujme jeho obyvateľov.  Čo potrebuje americká štátna elita? Vykonať štátny
prevrat v Rusku, snaží sa o to všetka podpindosnická takzvaná “elita” v Rusku, všetci podpindosníci.
Oni potrebujú tento štátny prevrat, aby opäť zatočili s Ruskom a vrátili ho do deväťdesiatych
rokov, aby jeho zdrojmi opäť zabezpečili upadajúce USA, aby USA ďalej mohli dominovať v celom
svete. Ak sa im to teraz podarí, tak sa nám deväťdesiatky budú zdať rajom.Ak sa im podarí ten štátny
prevrat vykonať. Pretože oni sa tiež z tých deväťdesiatych poučili a už vedia, čo a ako robiť. A tá
otázka teraz spočíva v tom, nakoľko budeme schopní odraziť ten útok v podobe štátneho prevratu. A
v tom hrá veľkú úlohu to, ako bude Rusko realizovať svoju globálnu politiku. Čím mocnejšie bude
Rusko uplatňovať svoju globálnu politiku, tým viac sa zníži pravdepodobnosť vykonania štátneho



prevratu vnútri Ruska.

 

To preto je vedený taký útok proti Sputniku

Veď o čo ide? Sputnik, to je slovo, ktoré si v Európe ešte pamätajú. Sputnik je symbolom toho, že
ZSSR / Rusko dokázalo len za 12 rokov
po skončení tej najkrvavejšej vojny 20. storočia realizovať to, čo nedokázal ani svojimi spojenými
silami Západ. Jednoducho nedokázal. Sám Kennedy povedal: “To je koniec. Rusi ten závod vyhrali v
školskej lavici. Veď všetky vesmírne úspechy Američanov skončili spoločne s trofejnými Nemcami. A
že je nezmysel, že Američania boli na Mesiaci, je ľuďom stále jasnejšie. Stále viac faktov tohto
globálneho scenára vypláva na povrch. Mnohí len stále nedokážu pochopiť, prečo tú hru hral aj
ZSSR. Prečítajte si prácu Západ a ZSSR, tam je to presne o tom.

 

A s uplatňovaním politiky … To je taký úvod k tej AstraZeneca. A na vykonávanie politiky
diskreditácie Ruska a diskreditácie Sputnika V urobili takýto krok. Ako je dnes Sputnik V
prezentovaný ľuďom na Západe napríklad televízna spoločnosť ABC v USA to podala ako vakcínu
Gamaleja (národný výskumný ústav N. F. Gamaleja), nepovedali Sputnik, v žiadnom prípade Sputnik,
Gamaleja, v zátvorke Rusko. A ako je prezentovaný v Európe? Tam je buď Gam-COVID-Vac Sputnik V
alebo jednoducho Gamaleja. Čo to vo výsledku dáva?
Než prednášať dlhý názov Gam-COVID-Vac Sputnik V, je jednoduchšie povedať len Gamaleja. A toto
sa podstrkuje, aby v žiadnom prípade neznelo Sputnik V, ktorý by celému Západu pripomínal, veľké
úspechy ZSSR / Ruska! Aby ľudia nevedeli, že Rusko dokáže všetko. A čie že je tá vakcína Gamaleje,
nie je dôležité.

 

A o čom sme hovorili? Že Sputnik V a AstraZeneca uzavreli zmluvu, ktorej podstata má byť
nasledujúca. Má ísť o pozvoľnú výmenu Sputnika V, teda presnejšie AstraZeneca za Sputnik V. Čo tu
fakticky prebieha? Fakticky tu máme tvrdý boj globalistov a štátnej elity v USA. A ako sa ten boj
odráža na vakcínach? Pfizer už dávno dokázal, že je ďaleko efektívnejší ako neslávne známy novičok.
Kým po Novičoku na Západe aj napriek tomu mediálne vyvolanému humbuku nikto neutrpel, a mnohí
sa uzdravili, tak po tom ich Pfizeri ľudia umierajú ako muchy. Veľa ich zomiera. Čo musí urobiť štátna
elita? musí zaútočiť na Rusko a bojovať s globalistami. Ak ten manéver, ktorý si vymysleli globalisti,
že AstraZeneca … Oni plánujú to isté, zbaviť sa Sputnika V. Ale štátna elita musí spojiť tú vojnu sa
Sputnikom s vojnou s AstraZeneca.

 

Aké pozdvihnutie, akú informačnú kampaň vyvolali v prípade Trumpa? Zamlčovali sa nepríjemná
fakty o Bidenovi, o korupcii jeho syna … Aby ho nič z toho nepoškodilo. A naopak sa neustále kládol
dôraz na lži o Trumpovi. Presne rovnaký manéver teraz médiá kontrolované USA vykonávajú vo
vzťahu k AstraZeneca a Sputniku V. Jedno aj druhé ohovárajú, ako len môžu. Lenže zatiaľ čo ohľadom
Sputnika V musia zariadiť provokáciu, tak s AstraZeneca sú skutočne problémy. A tieto problémy je
možné prezentovať rôzne. AstraZeneca vykonávala  určitý manéver. Aký? Najprv odmietli prevziať
AstraZeneca v Juhoafrickej republike, potom v tom …  v Poľsku a všetko to kúpil kto? Ukrajina! Ako
inak?
“Zober si B ože pokojne sám,
to, čo k ničomu je nám!



Ako hovoria niektorí rúhači.

 

Na Ukrajinu odkladajú kadejaké smeti. Čo a ako to tam spôsobí, nikoho nezaujíma. Čo sa tam bude
diať, nie je dôležité.
Hlavné je, aby ako AstraZeneca začne vyrábať vo svojich prevádzkach Sputnik V, všetko doteraz
vyrobené niekde dala. A americká štátna elita využila toho, že už vyrobené vakcíny AstraZeneca boli
dodané do niektorých európskych štátov, aby na základe tých vedľajších účinkov, aké má vakcína
AstraZeneca, rozpútala informačnú kampaň. Čo je potrebné v tomto prípade urobiť? V tomto
prípade, ak nemôžete zamedziť tej informačnej kampani, musí byť rýchlo prerušené používanie
AstraZeneca, po určitú dobu, tým pripravíte protivníka  o možnosť viesť jeho informačnú kampaň.
Odtiaľ to odmietanie AstraZeneca. Oni potrebujú prečkať určitú dobu.

 

Dav je stretávka ľudí, ktorí žijú podľa tradícií a preberajú názory autorít  a historická pamäť davu je
obmedzená  prítomnosťou plus mínus dva týždne. Takže treba to prečkať, potom bude mať štátna
elita iné starosti. A namiesto skutočnej AstraZeneca už bude distribuovaný Sputnik V ako
AstraZeneca. To je podstata toho manévru. A tí, ktorí toto chápu, podľa toho konajú. Napríklad
Azerbajdžan dostane od Ruska tristo tisíc dávok Sputnika a od AstraZeneca 432 tisíc. To znamená,
že už sa jedná o Sputnik V, ktorý fakticky vyrobila spoločnosť AstraZeneca. Jednoducho len
potrebujú prečkať určitý čas. A do tretích štátov, takých odkladacích ako je Ukrajina, dodávajú to,
čoho sa potrebujú zbaviť. Predsa v kapitalizme musíte na všetkom zarobiť, a aké to bude mať
dôsledky, nikoho nezaujíma. A ak na Ukrajine platia veľké peniaze, aby sa nechali zaočkovať
PFIZEROM … No , debili, a keď ich môžete obrat … A pre nich AstraZeneca bude mannou
nebeskou, lebo má vedľajších účinkov ďaleko menej ako Pfizer.

 

Beží vojna! Vojna na globálnej úrovni. A vakcíny sú vojnovou zbraňou, pretože tá kultúrna
spolupráca je otázkou, či bude vojna alebo nie.
USA za každú cenu tú vojnu vyvolať potrebujú. A tak tlačia na všetky štáty, na Česko, Slovensko …A
myslíte, že na Maďarsko netlačia? tlačia.to len Orbán správne dokáže manévrovať. Mohol by sa
nechať zaočkovať Sputnik V, ale napriek tomu si nechal pichnúť …
SinoVac sa to podľa mňa volá, tou čínsku vakcínou. A tým okamžite dal najavo, že má za chrbtom ako
Rusko, tak i Čínu: “Takže s výhradami choďte za nimi.”

 

Taký je to zdrojový potenciál. Takže je tu tá vec. Chcú globalisti funkčnú Vyšehradskú skupinu?
Chcú. Preto sa ako v Česku, tak aj na Slovensku musia sústrediť na prácu na Vyšehradskej štvorke a
spojiť sa Maďarskom. Okamžite pocítia úľavu. Okamžite sa ten tlak na nich zníži. A čo sa týka
AstraZeneca, tak si vezmú prestávku, ktorá bude jednoznačne využitá k tomu, aby namiesto
AstraZeneca distribuovali Sputnik V, ale pod značkou AstraZeneca. A potom nastúpi ten okamih,
kedy sa bude treba zbaviť Sputnika V. Tá provokácia okolo Sputnika je rovnako výhodná ako pre
štátnu elitu, tak aj pre globalistov. Veď ako to podávajú? Rusko samo nič vyrobiť nedokáže, všetko je
to kradnuté.

 

Ale globalisti nepotrebujú tú provokáciu práve teraz, kedy prebieha taký silný útok proti
AstraZeneca. Oni potrebujú prečkať určitú dobu.



A pre nás je to zase časový úsek, v ktorom my môžeme vykonať veľmi dôležitý manéver. Manéver,
ktorý globalisti fakticky tiež potrebujú.
A potom už zase globalisti prešvihnú vhodný čas pre vykonanie takejto provokácie a Sputnika V sa
budú musieť zbavovať inak.” – uzavrel analytik Pjakin

 

Zdroj: https://www.armadnymagazin.sk/


